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OKRM/198/2023/Z/97 

Volební období 9 (2022 – 2026) 

Z Á P I S  

z 10. jednání školské komise rady města konaného dne 13. 12. 2023 

Přítomni: Mgr. Vladimíra Bernasová, Mgr. Petr Divíšek, Bc. Jan Hošek, Mgr. František 

Hřídel, Mgr. Jindřiška Kačenová, Filip Myler, Mgr. Jan Ptáčník, Mgr. Jan 

Schreib, Mgr. Petr Stehlík, Mgr. Jana Trávníčková, Jana Žídková 

Omluveni:  

Nepřítomni:  

Hosté: Mgr. Barbora Čížková, Ing. Martin Maršík, Ph.D. 

 

Schválený program: 

1. Zahájení 

Jednání zahájila předsedkyně školské komise Mgr. Vladimíra Bernasová, uvítala členy 

školské komise a přítomné hosty. 

2. Informace o schválených pravidlech dotačních programů: na podporu volnočasových 

aktivit a podporu a rozvoj péče o děti do 6 let věku na r. 2024 

Paní předsedkyně Mgr. Bernasová seznámila školskou komisi s průběhem jednání rady 

města, které byly předloženy návrhy Pravidel dotačních programů: na podporu a rozvoj 

služeb péče o děti do 6 let věku v r. 2024 a volnočasové aktivity v r. 2024. 

Oba předložené materiály rada města dne 27.11.2023 schválila beze změn.  

3. Zhodnocení činnosti komise za rok 2023 

Paní předsedkyně shrnula práci školské komise za uplynulý rok,  poděkovala všem členům 

za práci a pravidelnou účast.  

Vzhledem k tomu, že byla schválena "Pravidla dotačních programů", vč. termínů podávání 

žádostí dle harmonogramu, byly domluveny termíny jednání ŠK na první čtvrtletí 2024 

v návaznosti na jednání rady a zastupitelstva města, a to: 24.1.2024; 6.3.2024 a 18.3.2024.  

  

4. Různé 

Vedoucí odboru školství a tělovýchovy Mgr. Barbora Čížková informovala komisi, že se 

v souladu se schváleným rozpočtem na rok 2024 v oblasti investic do školských zařízení 

zpracovává na každou školu tzv. "Karta nemovitostí", která bude vypovídat o aktuálním 

stavu budov a kde se budou průběžně doplňovat údaje. Z ní se pak bude vycházet při 

stanovování priorit pro řešení. 

Dále pak předložila členům komise návrh podkladu pro hodnocení ředitelů, kterým 

v příštím roce končí šestileté funkční období.  Tento návrh je přílohou SMĚRNICE 
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Jihočeského kraje "Zásady hodnocení a odměňování ředitelů škol a školských zařízeních 

zřizovaných Jihočeským krajem". Paní vedoucí požádala přítomné, zda by si do příštího 

jednání školské komise připravili připomínky příp. další návrhy. 

Na základě pozvání pana ředitele ZŠ a ZUŠ Bezdrevská Mgr. Pravoslava Němečka 

proběhne příští jednání školské komise na této škole. Potvrzený termín je 24.1.2024 od 

15:00 hodin. Pozvánka bude včas zaslána. 

Na závěr požádala paní Fuxová všechny o zkontrolování funkčnosti přístupu do 

elektronického systému pro podávání žádostí o dotace, pokud bude nějaký problém, aby se 

mohl včas řešit. 

      

 

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 

počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů. 

 

10. jednání školské komise rady města bylo ukončeno v 16:30 hod. 

 

V Českých Budějovicích dne 14. 12. 2023 

 

Zapsal(a): Johana Fuxová, sekretářka komise 

Mgr. Vladimíra Bernasová 

předsedkyně komise 
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